
Tisztelt dr. Sajtos Csilla! 
  
A következő kérdéseim állatvédelmi témában lennének. Sajnos eléggé megérint engem a sok 
állatkínzás és már korábban is tettem ezek ügyében valamit, de a kerületben még nem találkoztam 
úgyond állatvédelemmel. Azt tudom, hogy minden településen, kerületben az elsődleges állatvédelmi 
felelős a jegyző. Viszont mivel a jegyzőnek is sok dolga van, így biztosan más van megbízva ezzel. 
Lehet azt tudni, hogy a kerületben hogy megy egy állatvédelmi folyamat? Kinek mi a feladata ebben? 
Kit milyen problémával érdemes zavarni? Esetleg ki a belsős, ki a külsős munkatárs? Valamint, hogy 
2021-ben és 2022-ben mennyi volt fordítva a kerületi állatvédelemre és 2023-ban mennyi van 
tervezve? 
Tovább lehet-e tudni, hogy 2020-tól évente mennyi állatvédelmi eljárás indult a kerületben? Ha 
esetleg lehet tudni részletesen lebontva, hogy mennyi történt lakossági eljárásban, mennyi a 
közterületesek által, mennyi a kerületi állatorvosok által és mennyi indult el hivatalból? Illetve 
ezekből mennyi lett csak figyelmeztetés, bírság, esetleg komolyabb hatósági eljárás? 
Esetleg dolgoznak-e együtt valamilyen állatvédő szervezettel a kerületben, aki segít Önöknek 
ezekben? 
  
Nem tudom mennyire bonyolultak a kérdéseim és mennyire teljesíthetők. Ha több időt vesz igénybe 
a válaszok, akkor kérem tudassák. 
  
Előre is köszönöm megtisztelő válaszukat. 
  
Üdvözlettel:  

  
 


